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PETITICNER’S EXHIBIT #6€9
Victoria Hutcheson notes from Box “C~
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INVESTIGATIVE REPURT
TRIPLE HOMICIDE
EYERS /MOORE /HRANCH

ON 062793, 1 CONDUCTED AN INTERVIEW WITH VICTORLA HUTCHESON
AT THE MARION POLICE OEPARTMENT.PRESENT DURING THAT INTERVIEW LIAS
INSPECTOR 6. GITCHMELL AND DETECTIVE SG6f. WM. ALLEN. VICKI IS A
WHITE FEMALE WITH A BIRTH DATE OF 042963 WHO LIVES AT RT 2 BODX%
103 IN HIGHLAND TRAILER PARK. WE WERE INFORMED EARLLIER IK THE DAY
THAT CHIEF DON BRAY OF THE MARION POLICE DEPARTMENT HAD SOME
INFGRMATLON THAT HE HAD RECEIVED EROM VICKI THAT MAY BE 0F VALUE
IN THE NBOVE ONGOINGE INVESTIGATION.

VICKI INFORMED ME THAT SHE HAD GOTTEN CLOSE TO DAMIEN ECHOLS
IN THE LAST FEW WEEKS AND THAT HE HAD TAKEN HER TO A "ESPOT"” IN A&
SECLUDED LOCATION NEAR TURRELL, ARKANSAS. VICKI STATED THAT SHE
WAS INTRODUCED TO UOAMIEN BY A "LITTLE JESSIE™ MISKELLY n COUPLE
OF WEEKS AGO AND TMAT SHE HAD BECONE VERY CLOSE TO DAMIEN SINCE
THAT TIME. SHE STATED THAT WHEN SHE WENT TO TURRELL N 05~19-93,
N WEDNESDAY, THAT SHE OBSERVED AN ORGY IN THE DISTANCE THROUGH
THE LIDODS AND SHE IMMEDIATELY ASKED DAMIEN TO TAKE HER AWAY FROM
THAT PLACE WHICH HE DID. SHE STATED THAT SHE COULD MOT MAKE pUT
WHO WAS PARTICIPATING IN THE ORGY DUE TO  THE FACT  THAT THE
PARTICIPANTS HAD PAINT ON THIER FACES AND  THAT THEY WERE SOME
OISTANCE AWAY FROM WHERE SHE WAS. SHE STATED THAT SHE COULD SEE
THAT THERE WERE GIRLS AND BOYS TAKING PART IN THE OREY. SHE
STATED THAT DAMIEN DID NOT TAKE PART IN THE ORGY AND REFERRED TQ
HIM AS NOT HAVING TD TAKE PLACE 1IN ANY DF THAT ACTIVITY RATHER
THAT HE COULD DO AMY THING IN THE ACTIVITIES HE WAMTED Y0. VICKIE
STATED  THAT SHE ROAD UP TO TURRELL WITH DAMIEN IN A RED FORD
ESCORT THAT HE WAS DRIVING.

DAMIEN STATED THAT HE HAD BEEN QUESTIOMEE 8Y INSPCCTOUR
GITCHELL ABOUT THE MURDERS AND THAT HE WAS EVEN ACCUSED oF THE
MURCERS BUT THAT HE DID NOT CONFESS. VICKIE STATES THAT HE HAS
NEVER DENIED TWAT  HE KILLED THE BOYS NOR HAS HE AOMITTED TO
KILLING THE BOYS TO HER. SHE STATES THAT DAMIEN HAS TFIVE GIRL
FRIENDS AND THAT HE HAS ONE THAT IS PREGNANT AND HE WHAS BEEN
P : -
nenne of A- onbor SF HoUER KATEKYas DONEEN.EE FUPROSED To Thed
WORSHIP DRAGONS IN THIER MEETINGS. ALSO SHE STATED THAT PART OF
THIER RITUAL WAS THAT THEY WERE SACRFICING GENITALS.

o SOME OF THE MEWBERS IN THE GROUP ARE ROBERT BURCH, SHAWN
WEDRR, InSON BALDWIN, LITTLE SS = =M
m R E  JESSIE MISKELLY, SNAKE™, AND

SIHE STATED THAT SHE HAD HEARD THAT ROABE
G;Rg NAMED WHITNEY THAT HE Han KLLLED THE aﬁgisﬂzﬁﬁ”rﬁﬂ? sgngns
BETIER NOT TELL ANYROOY OR SHE WBULO BE KILLED. SHE APPARENTLY
TOLD A GIRL MAMED JENIFER ABOUT WHAT ROBERT HAD TOLO HER.
JESSIE HAD ALSO TOLD HER ON AN OCCASION THAT HE HAD SEEN QNE ar
THE  0O0Y¥S BEHIND THE OLUF GEACON WEARING n PINK SHIRT JUST HEFORE
WE AL BEEN KILLED,

VICKI STATED THAT SHE HAD MEARD THAT DAMIEN WAS THE PERSON
RESPONSIBLE FOR THE MURDERS AND THAT SHE KNEW THAT JESSIE WAS A
FRLIEND OF HIS. SHE STATED THAT SHE TOLD JESSIE THAT SHE THOUGHT
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THAT DAMIEN WAS HOT AND SHE LANTED 10 MEET HIM. SHE STATED THAT
HER ONLY HEASON FOR MEETING DAMIEN WAS LN AN EFFORT TO GET
INFORMATION ABOUT THE MURDERS AND THAT SHE EVEN HAOD PURCHASED
SOME BOOKS ABOUT SATANILC WORSHIPPING IN AN EFFORT TO LEARN MORE
ABOUT THE GROUP AND WHAT THEY DO. SHE FURTHER STATED THAT SHE
LEFT THE BODKS OUT WHERE DAMIEN COULD SEE THEM IN ORDER TO GET
THE CONVERSATION GOING ABOUT WITCHCRAFT WITH HIM. SHE STATED THAT
HE NOW TRUSTS MER AND THAT HE WILL TAKE WER ANYWHERE WITH HIM.

VICKI STATES THAT DAMTIEN AND THE GROUP THAT HE RUNS WITH
WILL ALWAYS DISAPPEAR ON WEDNESDAY AT ADOUT G:00PM AND SHE IS
SURE  THAT THEY ARE TAKING PART IN ORGY ACTIVITIES AND DEVLIL
WORSHIPPING AT THAT TIME JUST AS  THE ONE SHE WITNESSEDLD ON THE
197TH.

ON WEDSNESDAY THE 5TH ON MAY VICKI WAS PICKING UP HER SON AT
THE SCHOOL WHERE ME WAS CLASSMATES WITH MICHAEL AND CHRIS. SHE
STATED THAT HER SON WAS AARON HUTCHESON ANO THAT HE WnS ALSOD 8
YEARS 0LD AND BEST FRIENAS WITH THOSE TWO. SHE STATED THAT AARON
ASKED HER TO LET HIN GO WITH MIDHAEL AND CHRIS TO 00 SOME “cus
SCOUT™ STUFF. HOWEVER SHE KENEW THAT IT WAS MNOT A NIGHT THAT THE
CUBSCOUTS WERE TO ug MEETING ANGO SHE THOUGHT THAT THE  WBOYS WERE
ONLY WANTING TO GO AND PLAY. SHE STATED THAT AARON WAS IN THE CuD
SCOUT  TROUP WITH THE OTHER BOYS ANO  THAT THEY WERE VERY CLOSE
FRIENDG.

ON THURSDAY SHE TOOK AARON TO SCHOOL AND FOUND THAT THE BOYS
WERE MISSING. SHE STATED THAT AARON WANTED TO GO TO THE CLuB
HOUSE aMO THAT HE WAS SURE THAT WAS WHERE THE BOYS HAD GONE. SHE
STATED THAT WHEN SHE PULLED DOWN ON 4. MCAULEY THAT  THE POLICE
HAD ALL PULLED ONTD THAT STREET AND THAT SHE 0ID NGT o TO0 THE
CLUB. SHE STATED THAT SHE KNEW WHERE THE CLUB HOUSE WAS AND THAT
SHE HAD SEEN IT BEFORE WHEN SHE HAD GONE TO THE RCBIN HOOD WOODS
TO LOGK FOR AARON. SHE STATED THAT SHE HaD TALKED TO A KEVLN
JOHNSAN WHO TOLOD HER THAT THERE WAS NO CLUB HOUSE IN  THE WOODS
AND THAT HE HAD SEARCHED I'OR THE QOYS AND NOT SEEN THE CLUBHOUSE.
SHE STATED THAT SHE KNEW THAT THERE HAD BEEM A CLUBHDUSE AND THAT
SHE WOULD SHOW us & LITTLE LATER WHERE THE CLUBHOUZE Uns.

VICKI STATED THAT AT THE FURNERAL OF ONE OF THE BOYS A
NEWSPARER REPORTER HAD  APPROACHED AARON AND ASKED HIM ABOUT THE
BOY WHO WiAS BEING BURIED. AT THIS TIME SHE STATED THAT SHE SHouLD
BE GETTING AARODN AWAY FROH THE DTHER KIDS AND NEWS REPORTERS .
SHE SENT AARON TO FORT SMITH FOR A COUPLE OF WEEKS TO HEPL HIM
GET OVER THE LOSS OF WIS FRLENDS.

WHILE AARGN WaS GONE SHE BECAME INTIMATE WITH DAMIEN
STATEING THAT HE AND HIS FRIENDS WOULD ALWAYS GO TO THE SKATING
RINK OGN FRIDAY NIGHTS AND THAT SHE WAS AWARE GOF THEM  SMOKING
MARLIUANNA DN SEVERAL OCCASTIONS. SHE FURTHER STATED THAT THEY
WERE SOTAINING THIER DOPE FROM A PAM CARTER WHO LIVES IN HIGHLAND
TRAILER PARK. SHE FURTHER STATED THAT DAMIEN HAS BECOME VERY
JEALOUS OF HER AND THAT n COUPLE aOF NIGHTS AGD SHE HaD A MaLE
FRIEND OVER AND  THAT SHE  DISCOVERED THAT a STRONG  BORAD THAT
SUPPORTS SOME FLOWERS ON HWER FRONT FORCH HAD  BEEN BROKEN OURING
THE NIGHT. SHE aAlLso STATED THAT DAMIEN HAD BEEN CALLING HER AND
ASKIMG HER WHO SHE Was NOW SEFETNG. SHE STATED THAT SHE HAD HEARD
OF ANOTHER PLACE WHERE SOME 0EVIL WORSHIPPING HAD TAKEN PLACE wWns
AT VANNDALE, ARKANSAS AT # PLACE KNOWN AS PARADISE COVE .
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HAO  BEEN ON THE GROUND ON THE SIDE OF THE DITCH AND HAD WATEHED

THE mMEN

Us HOW HE

AFPEARED
REPORTED
KILLED A
THE TREE

ON THE GROUND UNDER THE HOLLOWED CUT TREE. AARON SHOWED

HAD CLIMBED UP A VINE TO GET INTO THE TREF HOUSE. IT
THAT AARON COULD HAVE SEEN ALL OF THE ACTS THAT HE
FROM THAT TREE HOUSE. HE ALSO DESRIBED WHERE THE MEM HAD
CAT AND CUT HIS HEAD OFF AS BEING ABOUT 15 FEET EAST OF

HOUSE .
DETECTIVE BRYN ;éUGE
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FILE
TO: MICHAEL ECHOLS FILE (CASE #1700-00-30182)
FROM: RONALD L. LAX
RE: . _  STATEMENT OF RHONDA DEDMAN
DATE: JANUARY 11, 1994

I interviewed Rhonda Dedman at her home address of Route 2, Box 30, Highland Park
Trailer Park, Marion, Arkansas on this date.

A transcript of the tape-recorded statement she gave is attached to this
memorandum,
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This is a tape recorded statement taken on Tuesday, January 11,
1994, at approximately 12:50 P.M. in the Highland Trailer Park, between

Rhonda Lea Dedman, and Ron Lax, a Private Investigator.

MR. LAX: Rhonda, will you give your full name, please?

MS. DEDMAN: Rhonda Lea Dedman.

.ﬁR.,- LAX: And your address?

MS. DEDMAN: Route 2, Box 30, Maricn, Arkansas 72364,

MR. LAX: And your date of birth is [JJil-717 Is that correct?

MS. DEDMAN: Yes, sir.

MR. LAX: Rhonda, are you aware this is being tape recorded?

MS. DEDMAN: Yes, sir.

MR. LAX: Have any threats or promises been made to you to make
this statement?

MS. DEDMAN: No, sir.

MR. LAX: Have I represented myself to you as a Private
Investigator?

MS. DEDMAN: Yes, sir.

MR. LAX: And that 1 am working for the attorneys representing
Jessie Misskelley, Jr., and Damien Echols?

MS. DEDMAN: Yes, sir.

MR. LAX: Okay. Rhonda, did you know Jessie Misskelley, Jr.?

MS. DEDMAN: Yes, sir.

MR. LAX: How Tong have you known him?

MS. DEDMAN: Around fourteen years.

MR. LAX: Would you consider him a friend?

MS. DEDMAN: Yes, sir.

MR. LAX: Has he ever done anything to you that would cause you any

concern about being around him or having loved ones of
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MS. DEDMAN:
MR. LAX:

MS. DEDMAN:
hR.gLAI:
MS. DEDMAN:
MR. LAX:
MS. DEDMAN:
MR. LAX:
MS. DEDMAN:
MR. LAX:

MS. DEDMAN:
MR. LAX:
MS. DEDMAN:
MR. LAX:
MS. DEDMAN:
MR. LAX:

MS. DEDMAN:

MR. LAX:

MS. DEDMAN:
MR. LAX:

MS. DEDMAN:

your own around him?

No, sir.

Okay. Are you familiar with a woman by the name of
Vickie Hutcheson?

Yes, sir.

How long have you known her?

Approximately a year and a half.

Were you close friends with her?

Yes, sir.

How close?

We were best friends at one time.

1 understand she was married to your cousin, Tony
Anderson, for two or three years? [s that correct?
Yes, sir.

Are they still married?

Uh, I'm not sure.

A1l right. But they are not living together?

No, sir.

Okay. And Tony Anderson is living either in Mississippi

or Louisiana?

Yes, sir.

Okay. Rhonda, you are familiar with the deaths of three

young boys in West Memphis that happened on May 5, 19937

Are you not?

Yes, sir.

And the investigation that has been conducted since that

time?

Yes, sir.
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MR.

MS.

MR. -

MS.

MS.
MR.

MS.
MR.
MS.

MR.

MS.
MR.

LAX:

DEDMAN :
LAX:
DEDMAN :

. LAX:

DEDMAN:
LAX:

DEDMAN:
LAX:

DEDMAN :
LAX:
DEDMAN:

. LAX:
. DEDMAN:

LAX:

DEDMAN:

LAX:

I'm going to ask you some guestions about your knowledge
or lack thereof. On May the fifth, when the young boys
were first missing, were you here 1iving in Highland
Trailer Park at the time?

Yes, sir. I was living here,

And were you physically here at that time?

No, sir.

Where were you?

I was in the hospital at The Med.

Okay. You did not hear about the little boys being
missing until the next day, May the sixth? Is that
right?

Yes, sir.

Okay. But on May the fifth, 1993, you did call your
mother and Tearned that something else had occurred in
the Highland Trailer Park? Is that right?

Yes, sir.

What did you hear?

Um, I heard that a lady named Connie had slapped
Stephanie's son, Cody.

And who told you this?

Uh, I'm not sure who told me that, but I called my mom's
house and someone had told me in the mix of confusion.
Okay. And this was around the same time that it had
occurred or right after? Is that correct?

Yes, sir.

And you said that was around 5:00 to 5:30 in the

afternoon?
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MS.

MS.
MR.

MS.
MR.
MS.
MR.

MS.

MR.

MS.
MR.

DEDMAN:
LAX:

. DEDMAN:
. LAX:
. DEDMAN:
. LAX:
. DEDMAN:

LAX:

DEDMAN:

LAX:

DEDMAN :
LAX:
DEDMAN :
LAX:

DEDMAN :

LAX:

DEDMAN:
LAX:

Yes, sir.

After you hung up the telephone with your mom's house,
did you place another call?

Yes, sir.

Who to?

I called Vickie Hutcheson.

And what did you tell her?

I just asked her if she knew anything about it and while
I was on the phone with her, Aaron came in and was
telling her what had happened.

Okay. So Aaron was present when it had happened, is that
what you gathered?

Yes, sir.

I understand that Vickie's son, Aaren, had had a fight or
argument with this Connie woman the day before? Is that
correct?

Yes, sir.

And you were aware of that?

Yes, sir.

Okay. Did Vickie tell you what she was going to do that
day after you told her about Connie slapping Cody?

She said she was going to go down there to my mom's house
and find out what was going on.

Okay. Let's move to the next day, May the sixth. You
were still in The Med in Memphis. Is that correct?

Yes, sir.

And your mother called you and told you about three bays
being missing?
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MS. DEDMAN:
MR. LAX:
MS. DEDMAN:
MR. LAX:
MS. DEDMAN:

MS. DEDMAN:
MR. LAX:
MS. DEDMAN:

MR. LAX:
MS. DEDMAN:

MR. LAX:

MS. DEDMAN:
MR. LAX:
MS. DEDMAN:
MR. LAX:
MS. DEDMAN:
MR. LAX:
MS. DEDMAN:

MS. DEDMAN:
MR. LAX:

Yes, sir.

And you turned on the TV?

Yes, sir.

After you saw it on TV what did you do?

1 called Vickie Hutcheson.

And was Vickie aware that the Tittle boys were missing?
Not at that time.

Well, what did she say?

I first asked her--I asked her what Michael Moore's last
name was and Chris Byers? And, uh, she told me their
last names and that's the time I told her that they were
missing.

And what did she say she was going to do?

Well, she was going to go, later on, she said she was
going to go and check Aaron out of school to make sure he
was all right because those were his friends.

Okay. Now, the next day, was Friday, May the seventh,
you were released from the hospital? Is that correct?
Yes, sir.

How did you get home from the hospital?

Vickie.

Vickie Hutcheson?

Yes, sir.

She picked you up?

Yes, sir.

Was she by herself?

Yes, sir.

After she picked you up, where did ya'1l go?

nNNasKA
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MS. DEDMAN:
MR. LAX:
MS. DEDMAN:

MR. LAX:

MS, DEDMAN:
MR. LAX:
MS. DEDMAN:
MR. LAX:
MS. DEDMAN:
MR. LAX:
MS. DEDMAN:
MR. LAX:

MS. DEDMAN;
MR. LAX:
MS. DEDMAN:

MS. DEDMAIN:
MR. LAX:
MS. DEDMAN:
MR. LAX:
MS. DEDMAN:

MS. DEDMAN:

Uh, we came back out here to the Highland Park.
And then what happened?
Uh, we met with Stephanie and we picked up Aaron and we
went to Weaver School.
And that would be you and Vickie Hutcheson, Stephanie
Dollar and Aaron Hutcheson, Vickie's son? Is that
correct?
Yes, sir.
What did you go to Weaver School for?
We had to talk to a counselor.
Why?
For Aaron.
Did Vickie tell you that he needed to talk to a counselor?
Yes, sir.
A1l right. Were you present when Aaron talked to this
counselor?
Yes, sir.
Was Vickie also there?
Yes, sir.
So, it was four of you. The counselar, Aaron, Vickie and
you?
Yes, sir.
Do you know who this counselor was?
Uh, I'm not sure what her name was?
Was she a male--uh, she was female?
Yes.
A white woman?
White.
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MR.
MS.

. DEDMAN:

MS.

MS.
MR.
MS.
MR.

MS.
MR.
MS.
MR.

LAX:
DEDMAN:

DEDMAN :

LAK:

. LAX:

MS. DEDMAN:
. LAX:
. DEDMAN:
. LAX:

DEDMAN :
LAX:
DEDMAN:
LAX:
DEDMAN:

DEDMAN:
LAX:
DEDMAN:
LAX:

Age?

Mid-thirties. And she had dark hair and was heavy-set.
Okay. What did Aaron tell her?

He told her that he felt bad because he wasn't with his
friends. That if maybe if he would of been with his
friends he could of talked them out of going.

And what did the counselor tell her?

She told him that he shouldn't feel bad because he had
went with them before so what made him think this time
they~-he wouldn't have been with them.

Okay. So the counselor knew that Aaron had been with his
friends a lot of times before? Is that right?

Yes, sir.

And Aaron said he had been down in this area before?
Yes, sir.

Did he tell the counselor at that time, that he had ever
seen anything down there?

Uh, I'm not sure.

I mean did you hear him say that?

No.

You were there all the time they were, were you not?
Okay .

Did Aaron tell the counselar that he was present on this
date that the little boys were murdered?

No, sir.

Or that he had had to fight any of the people off?

No, sir.

Or that he had been tied up?
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MS.

MR.

MS.
MR.

MS,
MR.

MR.
MS.
MR.
MS.

MR.

DEDMAN:

LAX:

. DEDMAN:

DEDMAN :
LAX:

DEDMAN:

DEDMAN:
LAX:

DEDMAN:

DEDMAN:

DEDMAN:

. LAX:
. DEDMAN:

LAX:

No, sir.

Did he give her any indication that there was anything to
it other than the fact that he had been with the little
boys p]ayiﬁg in that area in the past?

No, sir.

Okay. Since that time you had been around Vickie on
several occasions, is that correct?

Yes, sir.

Has Vickie ever said anything to you to make you believe
that Aaron was with the boys when they were murdered?
No, sir.

In fact, she has always told you that she was glad Aaron
didn't go with them that day. Is that correct?

Yes, sir.,

Okay. Some time after the murders, and I assume it
probably wasn't far after the murders, you attended a
church service with Vickie, is that right?

Yes, sir.

Where was that?

It was at the Church of God of Prophecy in West Memphis.
On Garrison Street?

Yes, sir.

And what did Vickie do at this time?

Uh, she stood up to testify and, uh, she testified in
front of God and everybody that she was glad that she
didn't let her son go that--on May 5th.

Okay. Now, you were close to Vickie and to Aaron both,

is that correct?

g 0046584

ADD 3139




7= TN~ - T T - N+ : R — S “C S o D

NNNNNNNNMHHHFHHF‘I—'HH
mumm.ﬁwml—'cmmwmmnwm-—-c

MS.
MR.

MS.
MR.
MS.
MR.

MS.
MR.
MS.
MR.

MS.
MR.

MR.
MS.
MR.

. DEDMAN:

LAX:

-DEDMAN:

LAX:
DEDMAN:
LAX:

. DEDMAN:

LAX:
DEDMAN :
LAX:
DEDMAN:
LAX:

DEDMAN :
LAX:

. DEDMAN:

LAX:
DEDMAN:
LAX:

Yes, sir.

And Vickie was living in a trailer here in Highland Park.
Is that right?

Yes, sir.

Did she have a roommate for a while?

Yes, sir.

Who was that?

Christie Anderson.

And is Christie Anderson still 1iving with Vickie?

No, sir.

Do you know where Vickie is living now?

She lives in the Village Apartments in Marion.

Do you know who she lives with--who she is living with?
Uh, she's Tiving with Jim Thompson.

Okay. Do you remember an occasion which occurred in
Vickie's trailer when it was in Highland Park, when Aaron
told you something about his mother thinking him--
thinking that he was stupid.

Yes, sir.

Tell me what Aaron told you.

Un, he said that he--that his mother thought that he was
stupid because she was sleeping in the bed with Jim and
he--she thought he didn't know what was going in the bed,
but he told me that he knew that they were doing sex.

Was that his words, "doing sex?"

Yes, sir.

Was it your impression that Vickie and Jim were in the

same hed with Aarcn?
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MS. DEDMAN:
MR. LAX:
MS. DEDMAN:

MS. DEDMAN:
. LAX:

-

MS. DEDMAN:

MR. LAX:

&

. DEDMAN:

MS. DEDMAN:

MS. DEDMAN:

MR. LAX:

MS. DEDMAN:

MR. LAX:

Yes, sir.

Why did you have that impression?

Because he said that he seen the shadows on the wall
while he was laying there and they thought he was asleep.
Did he also tell you that, uh, something about what
Vickie was wearing?

Yes, sir.

Which was?

Uk, he told me he--he ran to the bedroom and he got a
piece of clothing and showed me and he said, "This is
what my mom was wearing when she went to bed but when she
woke up--when we weke up in the morning it was on the
floor."

Did you ever discuss this conversation with Vickie?

Uh, I don't think so.

Before the time that Jessie was arrested--Jessie
Misskelley, Jr.--did Vickie ever talk to you about the
reward money?

Yes, sir.

What did she say?

At one time she told me that they were going to split the
reward money between Aaron and another little boy.

Did you ask her why they were going to give Aaron part of
the money?

Uh, she said it was just information that he had given
her--or given the police--about, uh, the club house that
was down in Robin Hood.

Okay. Did she go into any more detail than that?
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MS. DEDMAMN:
MR. LAX:

MS. DEDMAN:

MS. DEDMAN:

MS. DEDMAN:
MR. LAX:
MS. DEDMAN:
MR. LAX:
MS. DEDMAN:
MR. LAX:
MS. DEDMAN:
MR. LAX:
MS. DEDMAN:
MR. LAX:
MS. DEDMAN:
MR. LAX:
MS. DEDMAN:
MR. LAX:
MS. DEDMAN:
MR. LAX:
MS. DEDMAN:
MR. LAX:

That's about all she said.

Was there any other time that she mentioned this reward
meney?

At another time she told me they were going to give Aaron
all the reward money.

Okay. Do you know a police office on the Marion Police
Department by the name of Don Bray?

Yes.

Have you ever met with him in the company of Vickie
Hutchesan?

Yes, sir.

Do you remember what day that was?

Uh, I'm not sure what day it was.

A1l right. Was it wmddsesthe murders?

Yes, sir.

Was it™Peme the arrests?

Yes, sir.

So, sometime between May the Fifth and June the Third?
Yes, sir.

What was the reason to be in his office?

Uh, we were looking at photographs.

0f what?

0f just different people.

For what purpose?

Just to see if we knew any of them.

Was this in relation to the murders?

Uh, I'm not sure. [ guess.

Okay. Did you recognize any of the boys?
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MS. DEDMAN:
MR. LAX:
MS. DEDMAN:
MR. LAX:
MS. DEDMAN:

MS. DEDMAN:
MR. LAX:
MS. DEDMAN:
MS. DEDMAN:
MR. LAX:

MS. DEDMAN:
MR. LAX:

I recognized one picture. And it was of Shawn Webb.
Okay. You said there was also a 1ist of names.

Yes, sir.

That Don Bray showed the two of you?

Yes, sir.

And that was on a white piece of paper?

Yes, sir.

Do you remember any of the names?

Uh, I'm not sure any--of any specific ones.

Okay. How many names were there?

Oh, fifteen maybe.

Okay. Did Don Bray tell you what that list of names was?
Uh, he said possibly some of them may have been within a
cult but he wasn't really sure.

Is that why he wanted you to look at them? To see if you
knew any of them?

1 guess so.

Okay. During the time that you were in Don Bray's office
with Vickie, did he say anything that you heard regarding
Vickie going to the Tibrary?

Yes, sir.

What did he tell her?

He told her that she could go to the library and check
out some books and vead up on the occult and she could
use her library--his library card.

And did Vickie do that?

Yes, sir.

That same day?
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MS.
MR.
MS.

MS.
MR
Ms.
MR.
MS.
MS.
MR.
MS.
MR.
MS.

MR.

MS.

MS.

DEDMAN:
LAX:
DEDMAN :
LAX:
DEDMAN :

. LAX:

DEDMAN
LAX:

DEDMAN :
LAX:

DEDMAN:

. DEDMAN:

LAX:

DEDMAN :

Yes, sir.

Were you with her when she went to the library?

Yes, sir,

Do you remember how many books she got?

Uh, it was about five.

Okay. Did she use Don Bray's library card?

Uh, she didn't have his card but she used his name.

ATl right. Was it your impression that it was already
arranged for her to do that when she got to the library?
1t was-~-that was my impression.

Okay. Did you ever look at any of those bocks yourseif?
Yes, sir.

And what where they about?

Uh, they were about the occults and witchcraft and it--I
mean it had specific details on meetings.

And what to look for and what they would do and that sort
of thing?

Yes, sir.

Okay. After you left the 1ibrary that day and you left
Don Bray's office, you said you and Vickie went somewhere
else?

Yes, sir.

Where was that?

Uh, we went to Lakeshore Trailer Park, and we went behind
Lakeshore and just Tooked around.

Uh, there's supposed to be a bridge or something back
there?

Yes, sir.
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MR.

MS.

MR.

MS.
MR .
MS.

MR,
MS.
MR.

LAX:

DEDMAN :
LAX:

DEDMAN

. LAX:

DEDMAN:
LAX:
DEDMAN:

LAX:
DEDMAN :
LAX:

MS. DEDMAN:

MR.
MS.

MR,

MS.

. LAX:
. DEDMAN:

LAX:
DEDMAN:

DEDMAN :

Is this the same area that rumor has it that there has
been cult meetings?

I think so.

A11 right. There was another occasion you told me about
when you were at Vickie's trailer and Vickie confided in
you that they, the police, wanted her to get infarmation
on Damien?

Yes, sir.

Do you recall that conversation?

Yes, sir.

What did they--what did she tell you specifically?

She said they had asked her to get close to Damien to try
to see if he would talk to her and tell her anything.
Did they think Damien was responsible for something?

Uh, they thought that he might have known something.
Okay. Do you know who these police officers were that
were asking her to do this?

No, sir. I'm not sure.

Do you have any opinion of whe it might have been?

Uh, she'd been going to Don Bray's office.

Quite a bit?

Yes, sir.

Okay. You were at Vickie's trailer on another occasion
and I assume it was probably shertly after that, and you
said there were two other people present in addition to
you and Vickie. Uh, a Raymond Alls, Jr. and a Christie
Anderson.

Yes, sir.
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MS.
MR.
MS.

MR .

MR.

MR.

MS.

. DEDMAN:

DEDMAN:
LAX:
DEDMAN:

DEDMAN:

. DEDMAN:

LAX:

DEDMAN :

And you told me that a police officer arrived that day?
Yes, sir.

What did he do?

Uh, he wired the trailer.

For what purpose?

I'm really not sure but I believe at this time Vickie was
trying to get close to Damien.

Okay. But now when you say, wired, was he wiring it for
electricity or was he--

Oh, for--to--I guess listen in on their conversations, so
they could hear it.

Okay. After they wired the trailer, did they test this
system to see if it worked?

Yes, sir.

How did they do that?

We, uh, Raymond, Jr. and Christie and myself were in the
trailer and Vickie and the cop were outside, and, uh, we
were just sitting there talking. We didn't know they
were testing it and they come back--Vickie come back in
the house and told me everything that I had said.

And did you ask her how she knew that?

She said that she had heard it over the system.

Okay. Did Vickie ever share with you any conversations
that she had on this wired system?

Why--no sir.

Okay. Do you ever know of Damien Echols being at
Vickie's house?

Yes, sir.
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MS.

MR.

MS.

MS.
MR.
MS.

MR.

MS.
MR.

MS.
MR.
MS.

MS.

MR.

MR.

LAX:
DEDMAN :

DEDMAN:

. LAX:

DEDMAN :

DEDMAN:

. LAX:
. DEDMAN:

LAX:

DEDMAN:
LAX:

DEDMAN:
LAX:
DEDMAN :

. LAX:

DEDMAN :

LAX:
DEDMAN :

LAX:

When was that?

Uh, I'm not sure of the date but it was after the murders
and before the arrest.

Okay. What was the circumstances around that?

Uh, she--guess she was trying to get close to him at that
time?

Okay. MWere you present when it happened?

No, sir.

A11 right. Did she tell you that he had been there?

Yes, sir.

Did she tell you what had happened?

Uh, she just said they had--were in the house and they
were talking and watching TV, and--

Did she say Damien Echols had ever told her anything
about the murders?

No, sir.

Okay. Do you know of another cccasion when Vickie
attempted to find Damien?

Yes, sir.

Do you know when that was?

I'm not sure of the date.

A1l right. Well, what happened?

Uh, Vickie and little Jessie left in Vickie's truck to go
and find Damien but they never found him.

How do you know they didn't find him?

Uh, because when she come back she said they couldn't
find him.

A1l right. Were you present at Vickie's whenever she
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MS. DEDMAN:
MR. LAX:

MS. DEDMAN:
MR. LAX:

MS. DEDMAN:
MR. LAX:
MS. DEDMAN:
MR. LAX:
MS. DEDMAN:
MR. LAX:
MS, DEDMAN:
MR. LAX:
MS. DEDMAN:
MR. LAX:

came back?

Yes, sir.

A1l right. Do you know if this was the same day that the
house was wired?

Uh, I think so.

But you're not positive?

I'm not positive.

Okay. Rhonda again, I'm going to ask you? You said you
were a friend of Jessie Misskelley, Jr.'s, is that
correct?

Yes, sir.

And of his family?

Yes, sir.

And you think highly of them? Is that correct?

Yes, sir.

You'd do anything you could to help them? Is that right?
Yes, sir.

Would you lie for them?

No, sir.

Would you Tie--

PICKING BACK UP ON THE SECOND SIDE

MR. LAX:
MS. DEDMAN:
MR. LAX:

MS. DEDMAN:
MR. LAKX:
MS. DEDMAN:

-=1'11 ask you again, have you lied today?

No, sir.

Has everything you've told me been the truth to the best
of your knowledge?

Yes, sir.

Okay. And you do understand this has been tape recorded?

Yes, sir.
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MR. LAX: And 1 have not threatened you or promised you or anything
to get you to make this statement?

MS. DEDMAN: No, sir.

MR. LAX: That concludes our statement with Rhonda Dedman.

AFFIDAVIT

I, Rhonda Lea Dedman, swear the foregoing statement is true and
correct to the best of my knowledge. I gave said statement of my own

free will and accord with no threats or promises having been made.

RHONDA LEA DEDMAN
DATE:
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MEMORANDUM

T0: MICHAEL ECHOLS FILE (CASE #1700-00-30182)

FROM: RONALD L. LAX

RE: . . STATEMENT OF LINDA SIDES

DATE: JANUARY 11, 1994

I interviewed Linda Sides at her home address of Route 2, Box 105A, Marion,
Arkansas on this date.

A transcript of the tape-recorded statement she gave is attached to this
memorandum.
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This is a tape recorded statement taken on Tuesday, January 11,
1994, at approximately 6:40 P.M. at the Highland Park Trailer Park

between Linda Sides and Ron Lax, & Private Investigator.

MR. LAX: Ms. Sides, will you give your full name, please?
MS. SIDES: Linda Frances Sides.

MR. LAX: And your address?

MS. SIDES: Route 2, Box 105A, Marion.

MR. LAX: Arkansas?

MS. SIDES: Uh huh.

MR. LAX: And that's in Highland Park Trailer Park?

MS. SIDES: Yes, sir.

MR. LAX: Ms. Sides, are you aware this is being tape recorded?
MS. SIDES: Yes, sir.
MR. LAX: Have any threats or promises been made to you to make

this statement?

MR. SIDES: No, sir.

MR. LAX: I have informed you that 1 am a Private Investigator and
I am working for attorneys representing Jessie Misskelley
and Damien Echols. Is that correct?

MS. SIDES: Yes, sir.

MR. LAX: Ms. Sides, do you know Jessie Misskelley?

MS. SIDES: Yes, sir. ‘

MR. LAX: Junior?
MS. SIDES: Yes, sir.
MR. LAX: How Tong have you known him?

MS. SIDES: Approximately around two years?
MR. LAX: Dkay. And do you know Vickie Hutcheson?
M5. SIDES: Yes, sir.
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MS. SIDES:
MR. LAX:
MS. SIDES:
MR. LAX:

MS. SIDES:
MR. LAX:

MS. SIDES:

MS. SIDES:

MS. SIDES:
MR. LAX:

MS. SIDES:
MR. LAX:
MS. SIDES:
MR. LAX:
MS. SIDES:
MR. LAX:
MS. SIDES:

And how long have you known her?

Approximately about nine months or so,

Something 1ike that?

Something Tike that.

Okay. Was she living here at the Highland Trailer Park
for a while?

Yes, sir.

Do you recall the incident that occurred in West Memphis
where three little boys were missing and then were found
the next day murdered?

Yes, sir.

They came up missing on May the 5th, 1993. Do you recall
that day?

Yes, sir.

Did you know the 1ittle boys were missing that day?

No, sir.

Okay. That afternoon you said you were sitting in the
yard in front of your house or in front of your
neighbor's home, around 5:30 or 6:007

Yes, sir.

Who all was present? .

Marine Collins. Me and Jennifer Roberts;

And this was on May the 5th?

Yes, sir.

A1l right. How can you be so specific about the day?
Because that was the day that Connie had pulled Cody off
the bike.

Now, Connie is Connie Molden?
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MS. SIDES:
MR. LAX:
MS. SIDES:
MR. LAX:
MS. SIDES:
MR. LAX:
MS. SIDES:
MR. LAX:
MS. SIDES:
MR. LAX:

*MS. SIDES:

MR. LAX:
MS. SIDES:

MR. LAX:
MS. SIDES:
MR. LAX:
M5. SIDES:

2

SIDES:

MS. SIDES:

MR, LAX:

Um hum,

And Cody is--

The 1ittle blonde head boy down the street.

Uh, that's, uh, Stephanie Dollar's son?

Stephanie Dollar's son.

Okay. Did you see Vickie Hutcheson that day?

Yes, sir.

Where?

In my yard.

About what time?

While we was sitting out there in the yard, around 5:30
or so.

And what did she do?

She pulied her truck up out there and she got out and she
come up there in the yard where we were at.

Was she by herself?

No, her son Aaron was with her.

Did Vickie have anything to say to you?

She just said that, uh, we was talking about Connie
because Connie had hit her son before.

And was she upset about that?

Yeah, she was pretty mad.

Okay. Did she mention the three 1ittle boys that were
missing then?

All she said was that some of her friends--some of the
little boy Aaron's friends had wanted her to let him
spend the night and she wouldn't do it.

Yeah, but she didn't know they were missing then, did
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MS.
MR.

MR.

MR.

SIDES:
LAX:

SIDES:
LAX:
SIDES:

LAX:

SIDES:
LAX:

SIDES:
LAX:
SIDES:

. LAX:

SIDES:

. LAX:
. SIDES:

LAX:

she?

No, sir.

But Aaron was upset with her because she wouldn't let him
go play with his friends or wouldn't spend the night with
friends?

Yes, sir.

How long did she stay and visit with you?

Approximately about fifteen, twenty minutes. Something
Tike that.

Okay. And then after that, day, that was May the 5th.

Is that correct?

Yes, sir.

Did you have another occasion to talk with Vickie
Hutcheson?

Yes, sir.

When was that?

Either the 6th or the 7th--she came down here and, uh,
they called the cops.

Now who is “"they" came down here?

Vickie and Aaron.

And did they come into your house that day?

Yes, sir. And sat at my table. And they called--Vickie
called the cops up here in West Memphis and told them--
talked to them for a while--and then she put Aaran on
there and Aaron was describing this black guy that he had
been out in the woods with those other three boys before
and this black guy had chased them.

Did Aaron say what the black guy had done when he chased
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MS.

MS.
MR.
MS.
MR.

MR.
MS.

MR.

. SIDES:
. LAX:

. SIDES:

. SIDES:

. LAX:

SIDES:

SIDES:
LAX:
SIDES:

. SIDES:
. LAX:
. SIDES:
. LAX:

SIDES:

LAX:
SIDES:

them?

No, sir. He just chased them.

Okay. Did he say anything about them. That he had a gun
or a knife or--

That had ropes and things. You know.

Okay. Did vickie go into any more detail with you about
this?

No. She gave the police her number and everything and
then she went home.

Okay. Who was present when that conversation took place?
Marine Collins.

And you?

And me.

And Vickie and Aaron?

And Vickie and Aaron.

Okay. And she gave the police her telephone number and
her address and then she went home?

Yes, sir.

Was she upset?

She acted 1ike she was a little upset.

Okay. How about Aaron? How did he seem?

He seemed 1ike he was really disturbed bécause you knaw
he was describing this colored guy that you know had
chased them before.

Do you remember what kind of description he gave?

No, sir. I don't. A1l I know is he said he was carrying
ropes and things.

Okay. And he said he was with these three little
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MS. SIDES:
MR. LAX:
MS. SIDES:
MR. LAX:

MS. STDES:

MS. SIDES:

MS. SIDES:

MR. LAX:
MS. SIDES:
MR. LAX:
MS. SIDES:
MR. LAX:

MS. SIDES:
MR. LAX:

murdered boys--

Before.

--Before they were murdered?

Yes.

In that same area?

Sometime, you know, in that, uh, Robin Hood.

Right., Okay. Ms. Sides, again I'm going to ask you, are
you aware this is heing tape recorded?

Yes, sir. [ am.

Okay. And you--are you a friend of the Misskelley
family?

I have known them for a few years and ['ve, you know, I'd
have to be friends with them, I mean, I really Tike them.
Okay. Would you do whatever you could to help them?

I wouldn't 1ie.

Okay. Have you lied today?

No, I have not.

Have any threats or promises been made to you to make
this statement?

No, sir.

Okay. That concludes our statement with“}inda Sides.

AFFIDAVIT

I, Linda Sides, swear the foregoing statement is true and
correct to the best of my knowledge. I gave said statement of my own
free will and accord with no threats or promises having been made.

LINDA SIDES
DATE:
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MEMORANDUM
T0: MICHAEL ECHOLS FILE (CASE #1700-00-30182)
FROM: RONALD L. LAX
RE: . . STATEMENT OF MARINE COLLINS
DATE: JANUARY 11, 1994

I interviewed Marine Collins at her home address of Route 2, Box 88, Highland
Park Trailer Park, Marion, Arkansas on this date.

A transcript of the tape-recorded statement she gave is attached toc this
memorandum.
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Tﬁis is a tape-recorded statement taken on Tuesday, January 11,

1994 at approximately 6:50 P. M. at Highland Park Trailer Park between

Ronald L. Lax, a private investigator, and Marine Collins.

MR.
MS.

MR

MS.
MR.
MS.
MR.

MS.
MR.

MS.

LAX:
COLLINS:
LAX:
COLLINS:
LAX:
COLLINS:
LAX:

COLLINS:
LAX:

COLLINS:
LAX:

COLLINS:
LAX:
COLLINS:
LAX:

. COLLINS:

. LAX:
. COLLINS:
« LAX:
. COLLINS:

Ms. Collins, will you give your full name, please?
Marine Inez Collins.

And your address?

Route 2, Box 88, Highland Park.

And that's in Marion, Arkansas?

Right.

Ms. Collins, are you aware this is being tape
recorded?

1 sure am.

And have any threats or promises been made to you to
make this statement?

Ne, sir.

Are you aware that I am a private investigator and
that I am working for the attorneys representing
Jessie Misskelley and Damien Echols?

Yes, sir.

Okay. Do you know Jessie Misskelley, Jr.?

Uh, I met him through my son, yes.

Okay, but you don't really know him yourself?

I don't know him all that well. About five or six
months I knew him.

Do you know Vicky Hutcheson?

Yes.

Hew Tong have you known her?

About eight months.
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MR.

MS.
MR,

-MS{

MR.
MS.
MR.
MS.
MR.

MS.
MR.
MS.
MR.
M5.
MR.
MS.
MR.
MS.
MR.
MS.
MR.
MS.
MR.
MS.

COLLINS:
LAX:
COLLINS:
LAX:
COLLINS:
LAX:
COLLINS:
LAX:

COLLINS:
LAX:
COLLINS:
LAX:
COLLINS:
LAX:
COLLINS:
LAX:
COLLINS:
LAX:
COLLINS:
LAX:
COLLINS:
LAX:
COLLINS:

Okay. Do you remember the incident that happened in

West Memphis where the three little boys were
missing and then found murdered?

Um hrm,

They came up missing on the evening of May 5.
Right.

Do you remember that evening?

Yes, sir.

How do you remember that evening in particular?
I heard it on the radio and t.v.

Okay. That afterncon you told me you were out in
your yard--

Right.

sitting in a chair, I think.

Yes, sir.

Who was with you?

Linda Sides and Jennifer Roberts.

At abeut what time in the afterncon was that?
About 5:30, around 6:00.

Somewhere about 6:00 that afternoon?

Unt b

It wasn't dark out?

Oh, no, sir.

Did you see Vicky Hutcheson that night?

Yes, sir.

What did Vicky do?

She drove her truck right up out here on the side of

the street and got out, her and Aaron, and came over
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MR.
MS.

MR.
MS.

MS.
MR,

MR.

LAX:
COLLINS:

. LAX:
. COLLINS:

LAK:
COLLINS:
LAX:
COLLINS:
LAX:

. COLLINS:
. LAX:

. COLLINS:

LAX:

. COLLINS:

LAX:

. COLLINS:

LAX:

and was talking.

Now, is Aaron her eight-year-cld son?

Yes, sir.

And what was she talking about?

About her son was going to spend the night with
those boys.

And did her son spend the night with those boys?
No, sir.

And he was mad about it?

Dh, yes, he was right aut here.

A1l right, but now that night she told you this,
that he was mad about that, was she aware they had
been murdered or they were missing?

Not that I know of. She didn't say a word.

Okay. Had anything else occurred in the trailer
park that night?

Not, I, just hearsay. I don't know.

Okay. Did Vicky talk about something happening?
She talked about that Tittle Cody boy getting
slapped and her son had just been slapped about a
week before that.

Okay, but she said that, whenever she got out of the
truck, she told you about Cody being slapped or
pulled off a bicycle?

Um hmm. Yes, sir.

Okay. Do you recall Vicky Hutcheson coming over to
Linda Sides' house sometime after the little boys

were murdered?

004705
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MS.
MR.
MS.

MR.
MS.

MR.

COLLINS:
LAX:
COLLINS:

. LAX:
MS.

COLLINS:

LAX:

. COLLINS:

LAX:
COLLINS:
LAX:
COLLINS:

« LAXs
. COLLINS:

LAX:

- COLLINS:

LAX:
COLLINS:

LAK:

Yes, sir.

Do you know when that was?

It was either the next day after we heard that the
boys were killed, she came over that night at Linda
Sides' table.

And what did she say?

She was talking about Aaron had seen this colored
guy carrying knives and ropes, and Linda told her to
get on the phone and call the police, and she did.
Where did she say she had seen this colored guy?
At Robin Hood back there where they played. They
rode their bicycles behind the apartments.

And Aaron had told her he had seen a black guy?

Uh huh. Had run out of the place back there.

Did she say when this supposedly had occurred?

No, she didn't say.

But she did call the police. Is that right?

Oh, yes, sir.

And did you hear her talking to the police on the
phone?

Yes, sir. And she handed the phone to the 1ittle
boy, Aaron.

And he talked to the police, also?

That's right. And as soon as she gave the
description of the colored guy, they hung up and
went home and, you know.

Did you have a conversation with Vicky after that

about the murders?
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MS.
MR.
MS.
MR.

COLLINS:
LAX:
COLLINS:
LAX:

. COLLINS:
. LAX:

MS.
MR.

COLLINS:
LAX:

. COLLINS:
. LAX:

No, sir.

Okay .

I sat here and listened.

Ms. Collins, I'm going to ask you again, are you
aware this is being tape recorded?

Yes, sir.

Have you told me the truth today?

Yes, sir.

Have any threats or promises been made to you to
make this statement?

No, sir.

That concludes our statement with Marine Collins.

AFFIDAVIT

I, Marine Inez Collins, do hereby swear the foregoing statement is

true and correct to the best of my knowledge. Said statement was given

of my own free will and accord with no threats or promises having been

made.

MARINE INEZ COLLINS

DATE:

004707
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AECEIPTA
AMOUNT OF BOND

BONDEMAN

NAMES OF PARTIES

CITY OF BENTONVILLE

BENTONVILLE MUNICIPAL COURT

CRIMINAL DOCKET

ATTORNEYS

no. 24w

cASENO.CR88- 11()5

pd
i
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U ?%_Him;a A |

| o ARRESTING CFRLCERS
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OADERS OF COURT DATE MOTIONS, PROCESS, ETC,
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Mo BRMAaT Lakle

bmtore THMUsS TN FHORESON SLBPOSTTEDM
Sudae of bme Mundenpal Court dar dne Ples . -
N Gaty G ROGERS
Cheok fMhownt St Sl
STAaTE OF aRaMNISsE Marchant Feg I B 1)
v,
VILETORTS aMDERSM Frosector Fae 10,00

wourt Cozts

BTATE OF sR£ANSAS

Lounty of HENTOM Fotal e e

Comes now Davidd §. Clangsr. frraseouting  Attoriey oF the
1% Judicial Cirdawit of arkansas., Lo the name, by the aubthoritye  and on
BeEhald  of the Siate &5 Airkansas, and chariges =xid defendant
VICTORIA ANBERSDON ot e cramé of violatibo Ark.Code.fnn.S—37=302,
Dtaining Fropepty With Check Drawn On Inswfficient Funds, comblitsd as
Follows, Lo-wity The said defendant. in BENTOM County, &rliansaz

ditel make, difaw. Wwiter o deliver with the intent to defraud. & chack, diatt
aF order., spetificallvs

Irstrumen

MMumber FHrCAr L Pale Drawn O Fade o

L4 k3 3E.00 04.100/92 Worthen NMational Bank Spebes Mart H10

Tar the pavaent o7 money, knowing at the time of such making drawing,

witsring or deglilivering. that the maker gr grawer, has nei sutficlient Tunds
in, or on deposit with, sSuch banks pErson, Tirme er corporation for the
vayment of such check, draft or erder, in Tull, and all other chezks,. dratts
ol orders upon swuch furds then ouwtstanding, sgainst the peace and dignity of
the State of Arkansas.

The above offense is a misdemeanor Tor which the penalty iz set out in

Ark. Code Ann. B-37-308 as fellows:

(a) First Offense. 6 Tine of not less than Fifty deilaks ($50.00)
nar mare than Tive hundred dollars ($O00L00)  or Lmprigonmedst
in the county Hdadl oF rvegilonal detention Fadility not to
exceed thirty (30) days ar both.

Chy Seeond D¥fense. A Tine ofF not less thao one handred dollars
(HL00.00Y nor more than ane thousand dellars ($1.,000.00) ar
imprissnmartt  in the county dail or  regional detention
Taclllity npt o pExcgdad ningty (20) days oF both.

{g) Third and Subsequenl Offense. & Tine [oef] not less than two
Rundred tdollars ($200.00) nor more than two Lthousand dollars
(B2.000,.00) o Lfsprlsonteht in the county Jall or Yegional
getention facility not to.exceed one (1) year or both.-

Fray a wareavt from this Cowrt to abprabend and bring said defendanl bedors
saidd wourd fto be desalt with according to the law of the Statle o Arkansas.

Witheseses Tor the State Dawvid 8., Clingmr
Prosecuting Attorney

fy s tﬁ: ”3ﬂa1_f~—_;~

e vt e e

Eplity Pra&scutinn Attarney

Submeribed ard m.ucn'n Bpfare me ‘this dllﬁi“day ot __::-_:“.11'-? @
PR @ﬁm«.g e (deued. .
CFFICIAL SEAL g 004714 -

NOT= %L?F’r"ﬂ?.rb“ o /Lf
o7 IR | e
BENTON CoNy T & EXHIBIT NO. 6 "*“'ff

Speber Mart #10¢
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DAVID S. CLINGER

Nineteenth Judiciol Dietricy i 1) AT
it 100 N.E A St » Bentoowlie, AR 72712
E RS Y T T 1y 0T =
iy ke bmoan Gardram
JELE =l N B 11 TS R ol hal

R A 1 g SR TR = S DAL PR [ L[ GO S t';‘:"'f".t‘:‘ Thet oy G wirolscted Lhe
dilaatrees MHOoL Lnsek e skl Lode . GeSP=3002 et ssgl e Vaplations of
this dem e puniab ble v Tirs oseod- or Lmprel mo (mfz:-nl. wm hhe ot Rad Loewe
gt pany L bere b Larsy

Ty purpmgse  of Yhis leliee 95 e oguoee pon the oppoptgnid- fo male
restitutaion  on bhe vol Lowing chackt zy and abl otlwre bad gheclks Dy Ges Ld, 9.0
G @ BUmNCG e war Fant Far oy oareast o wall be isseed by Ehe  Lourt.
RES LT EON MUS B PALTD Yy Moeky UROER O uR oasHIER @ CHECK Ml aeiasll
Ui PRIOGECLEE Lecr o 105y . he amouanet o ras b otaon rmeaudre] dE wheE amen r

o the oheok, plus & seprvice charge tor Lhe marohant, and a colisdiion dde
Tor bhe Frossouling abbormey. . Restotution FUST e sads in pefssn of mad led
TON FROSECUTING @ T TORMES

A0 M.EL B 45 treet
Berdonvd e,

MflEr & summons o warrant Bag been fdsoed TV WILL MUT BE RELCALLEL.
Tow will have to appear in cowrt personally.  and we will proceed with the
prosecution.

_

This is the OMLY notice you will receive. IT other checks are
re+erred to this office., & summons or warrant will be issued immediately.
It is your responsibility to review your own records and see that all other
checks are padd.

Sincargly.

David 9. Clinaer
Frosecuting dtltorney

SHECK CHELCK CHECK s MERUH  POTAL DLE
AT MUPISER  FayYEE AMOLIMT  FEE FEE FER CHELCK
HALOSPE A4 ShebDee Plart #10 F36.00 10.00 L5.00- ol .00

k% TOTAL DUE R %451 .00
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AFFIDAVIT OF COMPLAINT

/ 2
Lfe/

STATE OF ARKANSAS

COUNTY OF BoiHPH2 9281054 §

On this dag May. 1953 after being duly sworn, comes
e MARn 10 , _
and for hisfher Affidavit of Complaint, answers the

following quesﬂons under path:

FE-DEE—MART 410 GERI NICHOLS
Firm Name
Address __P.0. BOX 168 Address  P-0- BOX 1&8
BERRYWILLE, AR. 726148 HERRYVILL =, AR 728618
Clty/State City/State
Telephona (S01) 423-43B5 Talophona (501) 423-43385
—DEE— ]

Check was accepted by . and can physically
identify the person who wrote the check. Yes ¥ No
Parson signinﬂ S ng

o pasene\ ek cTor 1A -
Name Identification
Address

706 E. UNION DH.
City/State SERINGDALE AR. 72764 — Physical Description
Check amount _zs_qo Date on check __ 04 /10792

k No.

eI iis 445 SR (aheoad INSOFFICIENT - JNDS
Merchangise Tus iy Bank & Location __SPRINEDAIFE

The ahack was given by the drawer In payment for goods and for sarvices, and was not glven as paymen! of a pre-axisting debt. The check was
acoepted with the express or impiied understanding that it was good. The chack was not post-dated, the payes was not asked and did not agres
1o hold the check until 2 later date, and the drawer did not state or Imply that tha check would not be henored at tha bank. No parl of the check
nas been paid. | hereby authorize the Prosacuting Attarney t institute criminal action against the makar of tha check. It is undarstood that should
the defendant desire to pay the amount of the check, payment will be refused until such lime as authorized by the Prosecuting Aftorney. Pagment
of the check may be considered for mitigation or reducing punishment but not for mis digiissal. If yci[@esizg to drop charges aftar collecting
your money, you must maka the request before the judge personally. This is netessary g9/ thefheril and Proseculoragd Courts will not be involved
Ii you mre sued for false arrest. You should be aware that filing and then asking thajhatss be dismissed in ordar Iy

sarious matar

Date 5 '3‘0 ":"2— Affiant's Signature<”

Subscribed and sworn to before me Lhis _@_ day of

My Comrmsston Exp:r%g/

‘ /
\\

q—S l :E.- - _ ‘-—-—E—-—-ﬁ‘-—
o }&55 Nbtary POBT

avit demonstrates reascnable and probable cause for the issuance of a warrant of arrest
ual for the above-stated oftense(s).

004716
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: DAVID 8. CLINGER

Prosacuting Attorney
Ninatsanth Judicial District
100 N.T. A St + Bantorwille. AR 72712

Vg L La s
706 e ki Dr Qv
Spranadale. Ay S A

G comblatnt haw besn apade be thils ot oe Elia b vy hgpsese wral aiteet Ll
Ftrhansat “Het Check Law” Ofrk. Lode Ainn. G-37-302 81, 898.). Vislatioks oF
this law ave punishable by fins andior amprasonment in the eounty Jawd o
Ehale pent bandiars .

ihe ouwrpose of this letler 2o to giee You  the oot by b maios
freslbituwtion  on the following checkis) and all other bBad checks by OB 235, v
OF o BWilmors B o wEreant Tor o vour arrsst will be Jasued by fhe  Court.
RESTITUTEON MUST & FALD BY MUMEY URUVER OR CSSHIER'S CHMECK e FavekiE 1o
THE PROSECUTING &1 TORNEY. The amouni oF restytution reguired is B s
b the check. plus a service charae Tor the merchant, and a colisctisn Tee
For the Prosecuting Attornev. Kestitution MUST be made in person or matiled
fxtal PROSECUTING ATTORMEY
&2 100 MJE. A Street
Hentanwville, AR

ATLEr & summons aor warrant has been issued IT WILL MOT BE RECALLED.
Tow will have 1o appear in court personally. and we will procesd with the
P prosecultion.

This is the OMLY molties vou will Fscsive. IT cther chschks are
referred to this orfice. & summons oF  warrant will He issted homediatsly.
It im vour responstility o Feview wuice oun FEcords and sep that st ofibe
cheecks gra pand,

Ganterelr,

David @. Clinger
Froseculing Attorney

SHECK CHECE CHECK. FROS MERCH romnt. DUE
ISTE MUMBER  PayiEe AEIDURT  FEE Fats FER CHELK
WAALESRE Aaba Mapam's LG GZw2) - LOL00  1%.L00 aR 21
A~ Rk TOTAL DUE k¥ _ BB W1
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. M r::— el ([-23FC

b INFORMAET ION

Betore THURSTON THOMESON ; EISFOSITION .

dudae of the Municipal Couwrt Tfor the L o R S S
GCity of ROGERS )
r i, - Chescle Smount By |
STATE OF ARKANSAS Merchant Fee 15.00
V. : .
VICTORLA AMDERSOM Froseduwtor Fes 10.00

Court Costs

BTATE O0F ARKKSHEAS

County of REMTOHN He ., Total

Comes now David §. Clinger. Frosecuting Attorney of the
ie Judicial Cirecuwit of Arkansas, in Ehe namey iy the authority,. and on
behalf of the State of Arkansas ., anl chal~tes said defendant
VICTORIA ANMDERSDON of the crime of wviolating Fic b Code s finnm . S-37-302,
Obtaining Property With Check Drawn Oh InsufFicient Funds. committed as
Tallows, to-wit: The said defendant, in BENTON County, Arkansas

did make, draw, ulter or deliver with the intent Lo defraud, a check., draft
ar order, speciticsllys

Instrument

Mumber frman Date Drawn On Fadd o

s L 37«21 04713/92 UWarthen Mational Earlk Marvin‘s IGA

for the payment of money, knowing &t the time of such making drawing,
uttering or delivering, that the maker oF drawer. has not sufficiemt funds
iny or on deposit withy such bamk, perscon., Tirm, or corporation for the
payment of such checlk, dratt or order, in Full. and all other checks, drafts
or orders upon such funds then outstanding, against the peace and dignity of
the State of Arkansas,

The above offense iz & misdemeanor Tor which the peEnalty is set out in

Ark. Code Ann. 5-37-302 as follows:s

(a) First Dffense. A& fine of not less than FiFty dollars (H50.00)
ner more than five hundrad dollars ($500.00) o imprisonment
in the county Jail war regiofnal detention Tacility not to
exceed thirty (30) davs or beoth.

(b} Second Offense. A fine of not léss than one hundred dollars
($100.00) nor more than one thousand dollars ($1.000.00) ar
imprisonment 4in  the county Gail  or regicnal detention
facility not to exceed ninety (P0) davs or both.

(=) Third and Bubsequent Offense. A fihe [oFf] not less than two
hundred dollars ($200.00) ner more than two thousand dollars
($2,000.00) oF imprisonment 4/ the county Jail or regional
detention Tacility not te exceed oOne (1) yeiar or bath.

Fray a warrant from this Court to apprehend and bring sald defendant betors
said court to be dealt with aceording to the law of the State oT Arkansas.

Witneeses Tor the State David 8. Clinger <

Frogacuting Ati By
Marvin‘=s I16A
Eya j'—-‘f—-ﬁ;’w—”—h

Deputy Frosecuting Attorney

U o
his O — day of { T

s e e st

— Subscribe
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) AIRZ DILATUSH
‘: | MOTARY FUCL!C-J’-_’:"AHEAS
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= THFOQEMAT L ON

Bettre THURSTON THOMFSON | DISPOSTTLUN

Judge ot the Munigipal Court for the . Plga _ e
Tity of RIBERS ) "
= i e Checlk amount B A
STATE UOF SRKANSAS 2 Ul Merchant Fee 18,00
Ve, " ] d
VICTORTA ANDEFSOM - C)Nﬂ%— 22 Frosecutor Fee 10.00
. =

Court Costes

STHTE OF ARKANSaS
County of BREMTOMN e, Total

Comes now David 8. Clinger, Frosecuting Attorney cof the
12 dudicial Circuit of Arkansas, in the name. by the auwtharity, and on
behal? of the Btate ot AFrANSaAS « afd charges waid detandant
VICTORIA ANDERSOMN of the crime¢ of violating &rb.Code.dnn . S=37-302,
Obtaining Froperty With Check Drawn On Insufficient Funds, committed as
Follows, to-wits The said detendant, in BENMTON County, Arkansas
did make, draw, utter or deliver with the intent to defraud, a checlk. dratt
ar ardery speciticallys
Instrument
S (EITRI=TS Funoan b Date Drawr On Faid to
AR % G7.81 04135/ Worthen NMational Rank Matwvin‘s IGA

Tor the payment of money, knowing &t the tise of such Making  dramwing,
utiering or delivering, that the maker or drawer, has not sufticient funds
irn, oF on deposit with, such bank, PREEON, Tirm, @r corporation Tor the
payment of such check, draftt or order. in full, and all other checks, drafts
ar orders upon such funds then ouistanding, against the peace and dignity of
the State of Arkansas.

The above offense is a misdemeanor Tor which the penalty is set out in

Ark. Code #nn. 5-37-302 as follows:

(a) Firet Offense. A& fTine of nol less than Tifty dollare ($50.00)
nar more than five hundred dollars ($500.00) or imprisonment
in the county Jail or regional detention Facility not to
excesd thirty (30) days or both.

(h) Becond Dffense. A& fine of not less than one hundred dollars
(H100.00) nor more than one thougand dollars (H1000.00) ar
imprisonment in  the county dail or regional detention
Facility not to excsed ninety (90) dayvs or both.

() Third and Subseqguent Offsnse. a Tine [of)] not less than two
hundred dgollars ($200.00) nor moré than twe thoeuwsand dollars
(%2,000.00) or imprisonment i the county Jail or regional
detentlion facility not to exceed one (1) vear or both.

Fray a warrant from thiz Court to apprehend and bring said defendant before
sald court to be dealt with sccording to the law of the State of Arkansas.

Witnesses for the State David 8. Clingar "

Fr arting At ey
Marvin ‘e I6& é ?
E'}fﬂ L - 7‘2—._,4—%.

Deputy Fresecuting éttorney

P il 4
his ;i;g:'day oF

CFFICIAL SEAL
CLAIET DILATUSH
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STATE OF ARKANSAS
COUNTY OF BENTON

MAY 492910338
thhis: day of m "-’-uj 19q Z after being duly sworn, comes

O DN , and for hisiher Affidavit of Complaint, answers the

|1
following questions under oath:,. .
Firm gﬁ‘h"\fﬂ}s ..:l.'”d" i Name QQ CP‘DDEP—
Address 63 | t-))\le” 'I--" Address Pt‘ M (0%0
City/State Leawd XS City/State L\ Pl IS-IZI'S

AFFIDAVIT OF COMPLAINT

Telephone _TTG'!S—“LP ; Telephone 170~ & \ o
Check was accepted by N Sima Pe\yersond . . and can physically
identify the person who wrote the chack, Yes Ne \/

Person signing/| assipg check: -
Name / Aw-—('.\!’- SH) Identification M
Address 106 € U i

City/Stats Do c%.Q.e AL D6 Physical Description ———

Telephone

Check amount 3_| ) g" Date on check

Check No. e Asason retinind LAY —a
Merchandise 3 oleC 1€5 Bank & Location LOCTEN€1) = 6?“*3;5094.

The check was given by the drawer in paymani for goods and for services, end was not given as payment of & pre-existing debt. The check was
aoccepted with the express or implied understanding that it was good. The check was not post-dated, the payee was nol asked and did nol agres
10 hald the check until  later dale, and the drawsr did not stala or imply that the check wauld not be honored at the bank. Ne part of the chack
hias bean paid. | hereby authorize the Prosecuting Attarney to institute criminal action against the maksr of the check. It is undarstood that should
the defendant desire to pay the amount of the check, payment will be refused uritil such time 2s authorized by the Prosecuting Atomey. Paymant
of the check may ba considarad for mitigation or reducing punishment but not for basis of dismissal. If you desire  drop charges after collecting
your money, yau must make the request betore the judge personally. This is nacessary sa the Sheriif and Prosecutor and Courts will nat be invalved
1f you are sued for false arrest. You shauid be aware that filing and then agking that charges be dismissed in order to collect & check is a very

::::gl?io,z’ Affiant’s Signature QQ -

Subscribed and sworn to before me this _i day of : 19}"’3’/
My Tl ;
JE WADGANA M. BUTCHER g 7
; >, BENTON COUNTY Notary Public
/] ~" Wy Cammistion Expires Febr. 16, 1980

% ¥
| hereby find this sworn afidavii demonetrates reasonable and probable cause for the issuance of a warrant of arrest
for the above-named individual for the above-stated offense(s).

0047721

MUNICIPAL JUDGE DATE
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